
Zápisnica
zo  zasadnutia  Komisie športu Mestského zastupiteľstva v Rožňave dňa 14.5.2019

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie  komisie   otvoril  predseda  Ladislav  Dávid,  privítal  všetkých  prítomných 
a oboznámil  ich  s programom  zasadnutia.  Všetci  prítomní  členovia  komisie   súhlasili  s 
navrhnutým programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili. 

Číslo hlasovania: 1.  
Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania 
Číslo uznesenia:   -
Členovia komisie hlasovali: 6

1/ 
Ladislav 
Dávid

2/ 
Ing. Filip 
Pollák

3/ 
Ing. Bc. 
Andrej 
Ružík

4/ 
Ing. Oskar 
Lörinc

5/ 
Ing. Michal 
Bagačka

6/
 Ing. 
Martina 
Molnárová

7/
 Mgr. 
Nora 
Angyalová

    za za za za za - za

k     bodu č. 1  
Záverečný  účet  mesta  Rožňava  vrátane  škôl  a     školských  zariadení  a     príspevkových   
organizácií k     31.12.2018  
Ing. Leskovjanská –    prezentovala predložený materiál

Číslo hlasovania: 2.  
Bod  rokovania:     Záverečný  účet  mesta  Rožňava  vrátane  škôl  a školských  zariadení  s príspevkových 

organizácií k 31.12.2018
Číslo uznesenia:   01/05/2019
Členovia komisie hlasovali:  6

1/ 
Ladislav 
Dávid

2/ 
Ing. Filip 
Pollák

3/ 
Ing. Bc. 
Andrej 
Ružík

4/ 
Ing. Oskar 
Lörinc

5/ 
Ing. Michal 
Bagačka

6/
 Ing. 
Martina 
Molnárová

7/
 Mgr. 
Nora 
Angyalová

       za za za za za - za

Uznesenie č.  01/05/2019 – komisia  športu odporúča Mestskému zastupiteľstvu  v Rožňave 
schváliť celoročné hospodárenie mesta Rožňava za rok 2018 bez výhrad podľa uznesenia na 
str. 2 predloženého materiálu.



k     bodu č. 2  
Informatívna správa o     možnosti rekonštrukcie / výstavby zimného štadióna  
PaedDr.  Mikuláš  Gregor  -   dňa  25.4.2019  sa  konala  v  Liptovskom  Hrádku  konferencia 
o obnove  infraštruktúry  zimných  štadiónov,  kde  boli  prezentované  zrekonštruované 
a novovybudované  haly  a arény  zimných  štadiónov  na  Slovensku.  Prezentácia  zahŕňala 
informácie od jednotlivých primátorov a správcov zrekonštruovaných štadiónov.na stretnutí 
sa zúčastnili taktiež firmy, ktoré sa priamo zaoberajú rekonštrukciou a výstavbou štadiónov. 
Jednotlivé prezentácie sú uverejnené na stránke Slovenského zväzu ľadového hokeja (SZĽH). 
Zároveň  bola  informácia  a pozvánka  pre  členov  komisie  športu  na  stretnutie  ohľadom 
rekonštrukcie ZŠ v Rožňave, ktoré sa bude konať 17.5.2019 o 16.00 na Zimnom štadióne. 

Odkúpené mantinely z Bratislavy zo štadióna O. Nepelu doniesli minulý týždeň, sú zložené 
vedľa ľadovej plochy, TS vyrába držiaky na sklá, nakoľko tie na ktorých boli donesené musia 
vrátiť. 

Ing. Filip Pollák – na sídlisku Juh pri Šugári je priestor na hranie futbalu. Keďže je často 
využívané  miesto,  navrhuje  odstránené  mantinely   zo  zimného  štadióna  presunúť  na 
spomínané  miesto,  kde  v lete  by  mohli  občania  využívať  hraciu  plochu  na  letné  športy 
a v zime po dohode s vodárňami na korčuľovanie pre verejnosť resp. na hokej.

Číslo hlasovania: 3.  
Bod rokovania:  Informatívna správa o možnosti rekonštrukcie / výstavby zimného štadióna
Číslo uznesenia:   
Členovia komisie hlasovali: 7

1/ 
Ladislav 
Dávid

2/ 
Ing. Filip 
Pollák

3/ 
Ing. Bc. 
Andrej 
Ružík

4/ 
Ing. Oskar 
Lörinc

5/ 
Ing. Michal 
Bagačka

6/
 Ing. 
Martina 
Molnárová

7/
 Mgr. 
Nora 
Angyalová

       za za za za za za za

Členovia  komisie  informatívnu  správu  berú  na  vedomie,  s potešením  prijali  správu  k 
došlým mantinelom a súhlasia s návrhom p. Polláka s presunom mantinelov na sídlisko Juh 
s tým, že riaditeľ TS po konzultácii  s vedením mesta zistí  možnosť riešenia premiestnenia 
demontovaných  mantinelov. 

k     bodu č. 3  
Kultúrne leto – športové popoludnie

Ladislav Dávid – mesto Rožňava každoročne pripravuje pre občanov mesta kultúrne podujatia 
každú nedeľu pod názvom Kultúrne leto od 16.00 hod do 18.00 hod. Podujatia sú pripravené 
pre každú vekovú skupinu v rôznych žánroch. V roku 2019 mesto chce pripraviť aj športové 
popoludnie, na ktorých by kluby prezentovali svoje športy s rôznymi súťažami. 

Číslo hlasovania: 4.  



Bod rokovania: kultúrne leto – športové popoludnie
Číslo uznesenia:   
Členovia komisie hlasovali:  7

1/ 
Ladislav 
Dávid

2/ 
Ing. Filip 
Pollák

3/ 
Ing. Bc. 
Andrej 
Ružík

4/ 
Ing. Oskar 
Lörinc

5/ 
Ing. Michal 
Bagačka

6/
 Ing. 
Martina 
Molnárová

7/
 Mgr. 
Nora 
Angyalová

      za za za za za za za

Členovia komisie sa dohodli na participácii na podujatí kultúrneho leta s tým, že najbližšej 
komisii predložia konkrétne návrhy na prezentáciu klubov resp. súťaží. 

k     bodu č. 4  
Informatívna správa k     príprave Koncepcii športu  

Ladislav Dávid – k príprave koncepcie je potrebné skompletizovať  podklady týkajúce sa detí 
a mládeže ohľadom športu, vytvoriť koncept a predbežnú štruktúru.

Číslo hlasovania: 5.  
Bod rokovania: Informatívna správa k príprave Koncepcie športu
Číslo uznesenia:   
Členovia komisie hlasovali:  7

1/ 
Ladislav 
Dávid

2/ 
Ing. Filip 
Pollák

3/ 
Ing. Bc. 
Andrej 
Ružík

4/ 
Ing. Oskar 
Lörinc

5/ 
Ing. Michal 
Bagačka

6/
 Ing. 
Martina 
Molnárová

7/
 Mgr. 
Nora 
Angyalová

      za za za za za za za

Členovia komisie sa dohodli k predmetnému bodu opätovne zasadať dňa 24.5.2019. 

k     bodu č. 5  
plnenie uznesení

komisia športu plnenie uznesení berie na vedomie

Zapísala: Erika Švedová                             Ladislav Dávid  v.r
tajomníčka komisie          predseda komisie
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